

[illegible]

		dette har den tidligere bestyrelse haft oppe og vende hvor det blev besluttet at spliflag ikke skal være i den store flagstang og at det kun skal være vores jegum flag der skal være i dette. Det indstilles til bestyrelse at beslutningen om at splitflag ikke skal være i den store flagstang fastholdes. Referat: Bestyrelsen beslutter at det store hvide Cafe-flag, fremover må hænges op i flagstangen ved centerområdet. - Beslutning om tilbud vedrørende stien langs bækken ved Blomstervangen (se bilag: Stien ved bækken) Der er modtaget et tilbud fra Emil Iversen, som er vedlagt som bilag "<i>Stien ved bækken</i>". Tilbuddet omfatter beskæring af beplantningen langs stien samt hævnning af stien med jord fra området under højspændingsledningerne. På bestyrelsesmødet den 24.04.2025, afholdt af den tidligere bestyrelse, blev emnet drøftet. Her blev det besluttet, at Magnus skulle kontakte kommunen for at høre nærmere, da området er omfattet af §3-beskyttelse, hvilket betyder, at man ikke må foretage ændringer uden forudgående godkendelse fra kommunen. Det indstilles til bestyrelsen, at FB anmoder Emil Iversen om et opdateret tilbud, der også inkluderer indhentning af de nødvendige tilladelser fra relevante myndigheder. Samtidig tager ML kontakt til kommunen for at høre, om de er indstillet på at give tilladelse til det ønskede arbejde. Herefter behandles sagen på næste bestyrelsesmøde. Referat: Bestyrelsen beslutter, at FB kontakter Varde Kommune omkring evt. tilladelser og derefter kontakter han Emil vedr. tilbud på området. - Fliserne ved centerområdet – hvad skal der ske med dem? Der står en del rester af fliser ved centerområdet efter vedligeholdelsesdagene i påsken. Det ser ikke så pænt ud – især ikke nu, hvor der kommer flere gæster til området hen over sommeren. Det indstilles til bestyrelsen, at vi enten beder Emil Iversen om at fjerne dem, eller at vi selv sørger for at få dem fjernet, så området fremstår pænt hen over sommeren. Referat: Bent og Emil har fjernet resterne af fliserne.	FB ML
--	--	---	---------------------

2	Økonomi	- Saldobalance pr. 31/5 2025 (DK sender balancen ud til bestyrelsen senest den 02.06.2025) DK giver en status på vores Saldobalance Referat: Saldo pr. 31.05.25 – gennemgået. - Budgetopfølgning 2025 (DK sender opdateret budget til bestyrelsen senest den 02.06.2025) DK giver et overblik over, hvad hvert område har brugt til dags dato, hvor meget der er til rådighed for resten af året, samt hvor meget der går til diverse kontrakter. Referat: Budget 2025 - gennemgået	DK DK
3	Debatpunkter	- Forslag om at oprette en grundejerforenings- eller bestyrelsesportal i stedet for Dropbox Som det er nu, håndterer vi alt via Dropbox og mail, hvilket giver et dårligt overblik. Derfor har jeg undersøgt alternativer og foreslår, at vi overvejer at oprette en grundejerforenings- eller bestyrelsesportal for at skabe større gennemsigtighed – især i forbindelse med udskiftninger i bestyrelsen – og for at gøre det nemmere for hele bestyrelsen at samarbejde. Det vil skabe bedre overblik for alle og gøre det lettere at nedsætte og koordinere arbejdsgrupper, når behovet opstår. De løsninger, jeg har kigget på, som både kan styrke bestyrelsens arbejde og samtidig give værdi for grundejerne, er Hoodi og Vores Forening. Begge systemer tilbyder værktøjer til administration af økonomi, medlemsoversigt, leverandøroverblik og opkrævning af kontingent (uden om kommunen). De giver os også mulighed for at samle alt bestyrelsesarbejde ét sted. Se bilaget "<i>Grundejerforenings- eller bestyrelsesportal</i>" for en oversigt over funktionerne i Hoodi og Vores Forening. Det indstilles til bestyrelsen, at DK, BB og ML tager et møde med både Hoodi og Vores Forening for at få en demonstration og stille nødvendige spørgsmål, så vi kan vurdere, hvilken løsning der passer bedst til vores forening. Derefter behandles det på næste bestyrelsesmøde, om vi skal overgå til en af de nævnte løsninger. Referat: Indstilling godkendes. - drøftelse af og ideer til aktiviteter i sommerferien Sommeren er lige om hjørnet, og indtil videre er der planlagt markedsdage i uge 27, 28, 29, 30 og 31. Derfor må alle gerne lægge hovederne i blød, da vi snart skal have de sidste ting planlagt, så vi kan nå at melde ud, hvad der kommer til at ske i sommerferien.	ML JT/DK

		Referat: JT/DK arbejder videre med aktiviteter i samråd med cafe-forpagter. - Geder / projekt – planleg af det videre forløb (se bilag: planleg og Geder) Jeg har talt med Ellen fra Blomstervangen 120, da vi har fået en henvendelse om, at de måske kunne være interesserede i at lave en aftale omkring gederne. Det viser sig, at de har en reel interesse i at indgå en aftale med os, og de har desuden planer om at tage gederne hjem om vinteren. Dog vil de gerne have, at vi udarbejder et oplæg på økonomien, som de så vil vurdere, om de kan være med på. Jeg har derfor lavet et udkast til dette – se bilag "Geder". Samtidig har vi også modtaget et oplæg fra Planleg med forslag til, hvad området ellers kunne bruges til, hvis det ikke lykkes at få geder derop igen. Se bilag "Planleg" for deres idéer. Det indstilles til bestyrelsen, at vi skal tage stilling til, om det oplæg jeg har udarbejdet, er noget vi skal arbejde videre med – eller om vi i stedet skal gå videre med Planlegs forslag og nedsætte en arbejdsgruppe til at undersøge, hvad området ellers kan anvendes til.	ML
		Referat: Bestyrelsen godkender, at der arbejdes videre med planen for at beholde gederne. - Sti ved søen – planlægning af det videre forløb Vi har et større problem med, at stien bag søen hurtigt bliver oversvømmet, når vandstanden i søen stiger – især fordi kanten af søen er meget lav i denne ende. Vi har tidligere drøftet muligheden for at etablere en gangbro, og at man samtidig kunne indarbejde det i et projekt som "Spor i Landskabet", da dette muligvis vil kunne dække op til 80 % af udgifterne. Det indstilles til bestyrelsen, at vi arbejder videre med idéen om at etablere en gangbro i kombination med et projekt under "Spor i Landskabet". Dette arbejde varetages af en arbejdsgruppe bestående af FB og ML samt Magnus Schou, da han har stor interesse for netop Spor i Landskabet.	ML
		Referat: Indstilling godkendes. - Planlægning af møde om det videre arbejde med vedtægter og forretningsordenen Vi har i den tidligere bestyrelse arbejdet med dette, men nåede desværre ikke i mål med at få det færdiggjort. Det er derfor et arbejde, vi skal fortsætte i den nye bestyrelse. Det indstilles til bestyrelsen, at vi finder en dato, hvor vi kan arbejde videre med vedtægterne og forretningsordenen, da disse trænger til en opdatering.	ML

